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Biel Barceló dóna suport al Moviment per la Llengua en l’acte
organitzat a sa Pobla
 

El portaveu parlamentari de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa, Biel Barceló, ha assistit aquest diumenge a la
concentració festiva i reivindicativa organitzada a sa Pobla pel Moviment per la Llengua. Barceló ha donat suport a aquest
moviment, i ha valorat positivament la resposta de la ciutadania per defensar la llengua i la cultura pròpies de Mallorca front
als atacs del Govern del PP.

A l’acte han assistit nombrosos membres del PSM-EN, com ara el portaveu al Consell, Joan Font, el diputat Antoni Alorda,
la regidora del PSM a sa Pobla, Margalida Vidal, o el regidor del PSM-IniciativaVerds a Inca Andreu Caballero, entre
d’altres.
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Declaracions de Biel Barceló després de reunir-se amb el
president Bauzá

Vídeo amb declaracions del portaveu parlamentari de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa en sortir de la reunió amb el
president José Ramón Bauzá, el passat dijous 8 de març, en què el cap de l’Executiu va convocar als portaveus de l’oposició
per informar-los de les mesures econòmiques per fer front al dèficit públic. Barceló constata la falta de previsió del Govern i
augura pujades d’imposts que afectaran a les classes mitjanes i greus retallades en sanitat i educació.
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PSM-IV-ExM lamenta l’“entreguisme” del Govern del PP
davant Madrid i que vulgui apujar els imposts a les classes
mitjanes
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa lamenta que el Govern del PP tengui una actitud “entreguista” davant el Govern de
l’Estat, la qual cosa serà molt negativa per les Illes Balears, especialment per les classes mitjanes, ja que tendrà com a
conseqüència un augment dels imposts no progressius i unes retallades “brutals” dels serveis públics. Així ho ha explicat el
portaveu parlamentari, Biel Barceló, en declaracions als mitjans de comunicació prèvies a la reunió de la Junta de Portaveus
del Parlament.

Barceló ha criticat l’actitud del vicepresident Aguiló en el Consell de Política Fiscal i Financera celebrat ahir: “mentre el
Govern espanyol va a Europa a intentar que rebaixin les previsions de dèficit, el Govern de les Illes Balears del PP va a
Madrid a aguantar l’1,5% de dèficit i a carregar per tant les retallades damunt les comunitats autònomes, i no damunt l’Estat,
que és responsable d’un 80% del dèficit. Les comunitats autònomes gestionam sanitat, educació i serveis socials. El PP haurà
d’explicar per què aquests serveis públics patiran, cosa amb la qual nosaltres no hi estam d’acord”.

Biel Barceló ha explicat que encara patim les conseqüències d’un sistema de finançament que ens perjudica, perquè la nostra
balança fiscal amb l’Estat continua sent de les més negatives. I en compte de reclamar el que ens correspon, el PP va a
Madrid a dir-li amén a Rajoy: “avui en el Parlament el PP ha votat en contra de reclamar davant el Govern de l’Estat les
inversions estatutàries que ens corresponen, i també ha votat contra la reclamació de la cogestió aeroportuària. Aquesta
actitud entreguista és totalment negativa per les Illes Balears”.

El portaveu parlamentari del PSM-IV-ExM també ha saludat que el PP rectifiqui i ara s’avingui a considerar la possibilitat
d’incrementar els ingressos via imposts, però reclama que la pressió fiscal s’augmenti als qui tenen les rendes més altes: “el
PP, que durant els darrers dos anys considerava que obrir el debat dels imposts era un pecat mortal, ara ha vengut a les
nostres i és conscient que s’ha de plantejar aquest debat perquè l’alternativa són retallades brutals de serveis públics, que no
són assumibles. Nosaltres estam disposats a debatre l’augment d’ingressos, però augmentar la càrrega a les classes mitjanes
és una equivocació, perquè molta gent ja està en una situació econòmica límit. Si parlam d’augmentar la pressió fiscal als qui
més tenen, sí que en podrem parlar”.

Barceló ha informat que en la ponència parlamentària sobre el projecte de llei de mesures tributàries el PP ha rebutjat totes les
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esmenes proposades per la coalició nacionalista i ecosocialista: “el PP vol obrir el debat dels imposts per millorar els
ingressos, però vota en contra de augmentar la recaptació en 65 milions d’euros gravant les rendes més altes i creant un
impost ecològic per gravar l’activitat de grans empreses contaminants. És una equivocació que acabaran pagant les classes
mitjanes i els usuaris de serveis públics”.

Biel Barceló ha recordat que el Govern del Pacte va aprovar un paquet de mesures fiscals que incloïa l’augment de la
recaptació a les rendes més altes i la creació de l’impost ecològic, però va descartar l’aplicació del cèntim sanitari per ser una
mesura que afecta a les classes mitjanes i a determinats sectors professionals.
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PSM-IV-ExM: “si continuen les retallades i volen segregació
lingüística l’oferta de pacte per l’educació no és creïble”
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa considera que per tal de començar el debat per arribar a un pacte per l’educació
s’han de donar dues condicions necessàries prèvies: que el Govern aturi les retallades en l’àmbit de l’ensenyament públic i
que retiri els atacs a la llengua catalana i les propostes de segregació lingüística a les aules, que rompen els consensos previs
en matèria lingüística.

El diputat Antoni Alorda, que va assistir a la presentació de la proposta de pacte per l’educació, ha qualificat aquella reunió
de “posada en escena més que convidada sincera a un debat”. I ha afirmat: “el president Bauzá diu que cerca el consens i la
complicitat, però el primer que fa el Govern del PP és rompre el consens lingüístic modificant la llei de normalització
lingüística i els projectes d’immersió lingüística que han funcionat amb normalitat els darrers 25 anys amb el consens de tots
els partits polítics del país. Si volen construir un consens, han de deixar de banda les qüestions més partidistes promogudes
per minories radicals, que el que fan és rompre el consens”.

Alorda també ha assenyalat que el document presentat es compromet que hi hagi un increment sostingut de pressupost, “però
el que ha fet el PP és retallar més de 100 milions d’euros la despesa de l’any 2010”. I afegeix: “el Govern diu que un dels
punts essencials és l’equitat, però està desmantellant els programes de suport a la diversitat i a les necessitats educatives
especials”.

Ara bé, el diputat confirma que “si el Govern rectifica i es donen les condicions esmentades, pensam que és molt positiu que
es plantegi un debat obert i sincer per assolir un pacte social per l’educació”. El representant del PSM-IV-ExM remarca:
“nosaltres posarem èmfasi en dos temes: aconseguir una escola pública participativa i democràtica, i inclusiva, com a espai
de formació de ciutadans”.

Alorda també valora positivament la proposta de dotar els centres de més autonomia, la qual cosa s’ha de fer “promovent la
participació de tota la comunitat educativa en la presa de decisions”.
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Els diputats del PSM-IV-ExM planten el PP al Parlament per
l’assalt a IB3
 

 

El PP ha tornat a fer valer la seva majoria absoluta al Parlament, nomenant un exsenador del PP i conegut dirigent del partit a Calvià com a director general
d’IB3. A més a més, el PP ha imposat un Consell d’Administració conformat únicament per membres del partit conservador, excloent-hi a l’oposició per

primera vegada des de la creació de la radiotelevisió pública.

 

El portaveu del grup PSM-IniciativaVerds-Entesa, Biel Barceló, ha acusat el PP de silenciar l’oposició i de voler controlar ideològicament IB3, en una

intervenció que podeu veure íntegrament en aquest vídeo: 

 

Abans de la votació del nou Consell de Direcció, els diputats nacionalistes i ecosocialistes (juntament amb la resta de l’oposició) han abandonat la sala de
plens del Parlament en senyal de protesta per l’assalt d’IB3 a la radiotelevisió pública. A més, els diputats han mostrat uns cartells en què es podia llegir

“IB3 de tots, SÍ”, i “Intereconomia balear, NO!”.
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Joan Baldoví (Compromís) representarà la gent de les Illes
Balears i del PSM-IV-ExM al Congrés dels Diputats
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa té un diputat a Madrid: Joan Baldoví, de la Coalició Compromís (del País Valencià),
ha explicat avui que traslladarà al Congrés dels Diputats les propostes de la formació nacionalista i ecosocialista per defensar
les Illes Balears, donant així continuïtat a la col·laboració institucional iniciada la passada legislatura, en què el senador
mallorquí Pere Sampol va traslladar a les Corts espanyoles iniciatives de Compromís.

Baldoví ha visitat Mallorca per reunir-se amb els representants de la formació nacionalista i ecosocialista, i ha comparegut
davant els mitjans de comunicació acompanyat per Biel Barceló (PSM), Fina Santiago (IniciativaVerds) i Biel Huguet (
Entesa per Mallorca). Barceló ha explicat que PSM-IniciativaVerds-Entesa i Compromís són “coalicions germanes” que
integren el nacionalisme progressista i l’ecosocialisme, als territoris respectius. A més, el PSM i el Bloc Nacionalista
Valencià (integrant de Compromís) fa anys que col·laboren.

El diputat valencià s’ha confessat “content, orgullós i pagat de representar les Illes Balears, aquesta terra i la gent d’aquí”, i
ha explicat que “els diputats de PP i PSOE prioritzen massa vegades interessos partidistes, en compte de representar la gent
que els ha elegit”. I ha afegit que valencians i balears “compartim moltes coses bones, com la llengua, la cultura i la història,
però també coses dolentes, com ara tenir expresidents imputats”, en referència a Jaume Matas i Francisco Camps. “El PP de
Matas i Camps parlava de l’eix de la prosperitat, però seria més adequat parlar de l’eix de la corrupció”, ha dit.

Baldoví ha presentat dues iniciatives que es debatran pròximament en el Congrés, i que afecten a les Illes Balears. La primera
és una proposició no de llei per reclamar la declaració de servei públic dels vols entre illes i entre les illes i la península, amb
la implicació pressupostària del Govern de l’Estat. El diputat de Compromís ha explicat que ell mateix ha pogut comprovar
les dificultats de connectivitat aèria de l’arxipèlag, i ha afirmat que “els ciutadans de Balears han de comptar amb les
connexions aèries necessàries i a preus raonables”.

La segona iniciativa és per exigir al Govern espanyol la paralització de les prospeccions petrolieres a la Mediterrània,
problema que afecta tan a Balears com al País Valencià. Aquestes prospeccions varen ser autoritzades pel Govern del PSOE
de José Luis Rodríguez Zapatero, i en aquell moment el PP tant al Parlament balear com a les Corts Valencianes va
reclamar-ne la paralització. Joan Baldoví ha instat el PP a mantenir la coherència i a rebutjar les extraccions de petroli davant
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les nostres costes: “tant a les Illes Balears com al País Valencià el turisme té un pes fonamental en el PIB; estem molt
preocupats perquè els possibles accidents serien molt negatius per a la nostra economia”.

Cas Urdangarín: l’ús de Marivent ha estat “molt poc afortunat”

D’altra banda, Joan Baldoví ha explicat que Compromís s’ha adreçat a la fiscalia anticorrupció de Balears per tal que
inclogui l’expresident valencià Francisco Camps en el sumari del cas Urdangarín/Palma Arena, perquè pensen que el Govern
valencià del PP pot tenir responsabilitats en el desviament irregular de recursos a l’Institut Nóos. La petició de Compromís
ha estat admesa a tràmit per la fiscalia.

Al seu torn, Fina Santiago ha considerat “molt poc afortunat” l’ús de la residència de Marivent per acollir el passat cap de
setmana el duc de Palma, Iñaki Urdangarín, i la seva dona, la infanta Cristina, ja que la visita de la parella es produeix en
unes “circumstàncies delicades”, motivada per la declaració d’Urdangarín per un cas de presumpta corrupció, per la qual
cosa la diputada d’IniciativaVerds considera que el correcte hauria estat que el duc s’hagués allotjat en un hotel. Per a la
coalició PSM-IV-ExM, l’ús de Marivent denota implícitament el suport de la Casa Reial a Urdangarín, la qual cosa és
significativa i demostra la preocupació de la monarquia pel desenvolupament de la investigació judicial del cas Nóos.
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El Parlament exigeix a l’Estat que faci efectius els compromisos
pendents amb Balears
 

La Comissió d’Economia del Parlament ha aprovat, de manera parcial, dues proposicions no de llei del grup
PSM-IniciativaVerds-Entesa. La primera iniciativa aprovada ha estat exigir al Govern de l’Estat que compleixi els seus
deures i faci efectius tots els compromisos amb les Illes Balears.

Tanmateix, el PP s’ha negat a aprovar el segon punt de la iniciativa, que reclamava al Govern de les Illes Balears que exigís
“per totes les vies al seu abast, inclosa, si cal, la judicial” aquests compromisos pendents. Per rebutjar aquest punt els diputats
del PP han argumentat que el Govern ha de ser “lleial” amb l’Estat, a la qual cosa la diputada nacionalista Joana Lluïsa
Mascaró ha replicat que “la lleialtat que ha de tenir el Govern és amb els ciutadans de les Illes Balears”.

Incentius als rodatges cinematogràfics: fiscals sí, però econòmics no

D’altra banda, la mateixa comissió parlamentària ha aprovat parcialment la proposició no de llei relativa a l’impuls del
sector audiovisual a través d’incentius als rodatges cinematogràfics a les Illes Balears. S’ha aprovat el punt segon de la
iniciativa (que fa referència als incentius fiscals), però el PP ha rebutjat el punt primer (que fa referència a la creació d’un
fons econòmic per a incentivar econòmicament els rodatges).

Els punts tercer i quart també han estat aprovats (“que el Govern impulsi cursos de formació” per a treballadors procedents
de la construcció perquè s’especialitzin el els muntatges audiovisuals, i que s’estudiï la creació d’una Escola d’Ofici de
Cinema a Balears). 
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PSM-IV-ExM proposa acabar el tren de Llevant o rescatar el
túnel de Sóller en compte de començar una autopista a Palma
 

El grup de consellers del PSM-IniciativaVerds-Entesa al Consell de Mallorca han explicat avui el contingut de les iniciatives
que presentaran demà al plenari de la institució insular.

El portaveu del grup, Joan Font, ha destacat una moció per rebutjar el projecte de via connectora que ara vol començar
l’equip de govern del PP i que va intentar impulsar el PSOE el passat mandat (però que els partits del PSM-IV-ExM varen
aturar per no haver estat consensuat al si del pacte). Font ha explicat que la prioritat hauria de ser acabar obres començades
com ara el tren de Llevant Manacor-Artà (una inversió que també depèn del Ministeri de Foment), o rescatar la concessió del
túnel de Sóller (“és inacceptable que la gent de Sóller encara hagi de pagar per poder anar a ca seva”). Per això, els
nacionalistes i ecosocialistes insten l’equip de govern a negociar amb Foment la destinació dels doblers que en principi
estaven destinats al conveni de carreteres, “sense renunciar a cap euro del conveni”.

Font també ha explicat el contingut d’una moció per proposar que el PP deixi de fer preguntes “d’autobombo” en el plenari,
ja que lleven instruments de control a l’oposició. Proposen que, si l’equip de govern vol explicar aspectes relatius a la gestió,
s’inclogui un punt en l’ordre del dia per fer-ho, sense que hagi de restar capacitat de control a l’oposició. Cada vegada que
els consellers del PP es fan preguntes a ells mateixos, els consellers del PSM-IV-ExM abandonen la sala de plens en senyal
de protesta.

Una altra iniciativa que es presenta en el plenari de demà és una moció per reclamar l’actuació del vicepresident i conseller
de Cultura per fer complir la llei de patrimoni i obrir un expedient sancionador pel cas de l’estàtua de Jaume II a Sineu, vuit
mesos després que els tècnics de patrimoni del Consell hagin emès un informe desfavorable per ubicar l’estàtua a la plaça de
l’Església. Des del PSM-IV-ExM consideren que, si continua mantenint aquesta actitud obstruccionista el responsable de
Cultura de la institució insular podria estar incorrent en un delicte de prevaricació.

D’altra banda, es tramitarà per despatx extraordinari la petició del grup nacionalista i ecosocialista de recórrer la sentència
que desprotegeix l’edifici de GESA. Així mateix, s’acordarà la recuperació de la carretera vella de Pollença a Lluc, la qual
cosa suposarà la culminació d’un procés iniciat per l’equip del Departament de Medi Ambient del Consell durant el passat
mandat (PSM-IV-ExM).
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“És imprescindible i ineludible recórrer la sentència que
desprotegeix Gesa”
 

Els respectius portaveus del grup de consellers de la institució insular, Joan Font, i del grup municipal a l’Ajuntament de
Palma, Antoni Verger, han presentat als registres de les dues institucions avui una instància per tal d’argumentar la necessitat
de recórrer la sentència número 68/2012 dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Palma que revoca la
protecció patrimonial de l’edifici de Gesa.

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa insta a les dues institucions, en la seva condició de codemandats, a interposar un
recurs d’apel·lació per defensar els valors patrimonials objectius demostrats pels tècnics del Consell de Mallorca, el Col·legi
d’Arquitectes de les Illes Balears, així com pels informes de la Universitat de les Illes Balears.

“El valor patrimonial de l’edifici de Gesa és una qüestió clara, objectiva i tècnicament ben establerta”. El portaveu municipal
Antoni Verger ha assegurat que la sentència del Jutjat Contenciós Administratiu que descataloga l’edifici, i per tant el
desprotegeix, “té deficiències de motivació evidents i greus” ja que no desvirtua en cap moment les exhaustives i profuses
argumentacions dels tècnics de Patrimoni del Consell insular, del Col·legi d’Arquitectes ni de la UIB que consten a
l’expedient administratiu, “simplement assumeix íntegrament el contingut d’un informe que va ser requerit i pagat per
Núñez i Navarro”.

Per la seva part, el portaveu del grup de consellers del Consell insular, Joan Font, ha reconegut que “es tracta d’una
sentència molt rara perquè el jutge fa cas únicament d’un informe de part i no té en compte els informes dels tècnics del
propi Consell de Mallorca que defensen que es tracta d’un edifici singular i digne de protecció”.

“El Consell de Mallorca té l’obligació de recórrer aquesta sentència sempre i en primer lloc perquè que es tracta
d’una sentència que va en contra de les seves decisions, però sobretot tenint en compte que el jutge reconeix que el
procediment de la catalogació va ser impecable”. 

 

En aquest sentit, Verger considera inacceptable per part de l’administració que el jutge “tiri per terra tota la feina dels tècnics
del Consell, Col·legi d’Arquitectes i UIB basant-se només en un informe de part com a únic element de judici per emetre la
sentència”.

“El valor patrimonial de Gesa és objectiu”
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Els dos portaveus han estat d’acord en afirmar que no pot ser que l’Ajuntament de Palma i el Consell de Mallorca duguin
dues setmanes deliberant i anunciïn que prendran una decisió un dia abans que s’exhaureixi el termini per presentar un recurs
d’apel·lació contra la sentència que descataloga Gesa. Verger, en aquest sentit, ha instat al batle a deixar de deliberar: “la
decisió és molt clara senyor Isern: el valor patrimonial de l’edifici és una qüestió objectiva i tècnicament molt ben
definida i per tant és imprescindible i ineludible recórrer aquesta sentència”.

 

Verger ha explicat que “sovint passa que les decisions d’una administració poden generar que determinats particulars se
sentin perjudicats i reclamin indemnitzacions milionàries que posteriorment són desestimades judicialment. A més, la
protecció d’un element amb valors patrimonials és una obligació de les institucions que vetllen pels interessos generals i, en
aquest cas, Núñez i Navarro va ser degudament compensat pels canvis del Planejament i la catalogació, amb possibilitats
d’edificar el doble a altres zones. Per tot això, no se n’haurien de derivar en cap cas indemnitzacions en favor d’aquesta
promotora”.

 

Així mateix, la coalició valora que l’ús d’aquest edifici pot reportar un estalvi econòmic molt important per a les
administracions ja que s’hi podrien ubicar moltes oficines municipals que evitarien pagar lloguers, per exemple. “Mentre que
tomar-ho sí té un cost clar i directe per a les arques públiques”.

 

D’altra banda, la coalició considera que no recórrer la descatalogació podria generar una situació jurídicament complicada
pel Consell de Mallorca, ja que podria haver d’afrontar demandes d’indemnització per part de la promotora.

 

page 12 / 17



NÃºmero 72: Dilluns, 12 de Mar&ccedil; de 2012

PSM-IV-ExM rebutja el decret llei per legalitzar urbanitzacions
clandestines
 

El grup parlamentari PSM-IniciativaVerds-Entesa ha votat contra la convalidació del decret llei de mesures urbanístiques del
Govern del PP. Tanmateix, els vots dels conservadors han permès convalidar la norma, que es tramitarà com a projecte de
llei.

El diputat Antoni Alorda ha defensat en el ple del Parlament la postura del grup. Alorda ha criticat l’ús de la paraula
“sostenible” en el títol del decret llei, i ha argumentat que el text introdueix, malgrat el discurs del PP, una major inseguretat
jurídica.
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La Fundació Emili Darder i l’STEI-i reivindiquen el batle
republicà en el 75è aniversari del seu afusellament
 

La Fundació Emili Darder i el sindicat STEI-i han homenatjat avui al darrer batle republicà Palma en el dia que es compleix
el 75è aniversari del seu afusellament. A l’acte, que ha comptat amb la col·laboració de l’Ateneu Pere Mascaró, l’IES Emili
Darder i la llibreria Quart Creixent, i amb la participació de la família Darder, ha assistit un centenar de persones.

El president de la Fundació Emili Darder, l’historiador Antoni Marimon, ha presentat l’acte. Marimon ha reivindicat la
figura del batle republicà recordant el seu paper actiu, des de la Batlia de Ciutat, en la generalització d’una sanitat i una
educació públiques. I també ha volgut recordar les figures d’Alexandre Jaume, Antoni Ques i Antoni Mateu, companys
d’Emili Darder que varen assassinats el mateix dia.

Els alumnes de l’IES Emili Darder han llegit una entrevista real que va concedir Darder a un diari de l’època. A continuació,
l’escriptor Guillem Rosselló Bujosa (autor de la novel·la sobre el batle republicà, Tacats de sang) ha escenificat una emotiva
recreació literària de les darreres hores de vida de Darder, abans de ser afusellat pels feixistes a primera hora del matí del 24
de febrer de l’any 1937.

Finalment s’ha fet una ofrena floral a la memòria del batle republicà al mur on va ser assassinat, davall la placa
commemorativa en homenatge a les víctimes de la repressió i al costat del Mur de la Memòria (inaugurat durant el passat
mandat). Biel Barceló (patró de la Fundació Emili Darder i secretari general del PSM-EN), Biel Caldentey (secretari general
de l’STEI-i), Miquel Rosselló (president de l’Ateneu Pere Mascaró) i Maria del Carme Cano Darder (néta d’Emili Darder)
hi han dipositat rams de flors en representació de les entitats convocants i de la família del polític.
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La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa participa a la
mobilització contra la reforma laboral
 

 

Els principals representants de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa han assistit aquest diumenge 19
de febrer a la manifestació convocada pels sindicats per protestar contra la reforma laboral aprovada pel
Govern espanyol de Mariano Rajoy.

 

Els portaveus parlamentaris de la coalició nacionalista i ecosocialista, Biel Barceló i Fina Santiago, han
criticat la norma perquè no servirà per reactivar l’economia, crearà més atur i debilitarà la democràcia.
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‘Jaume Bonet’
 

Jaume Bonet està en vaga de fam des del passat dia 1 de març.  Els propers dies d’altres membres de Jubilats per Mallorca
s’hi uniran.  El motiu, denunciar els atacs a la llengua catalana per part del govern i conscienciar els diputats del Partit
Popular perquè no desprotegeixin la nostra llengua. 

Ben segur que una vaga de fam és l’acció més contundent, la més radical que es pot encetar per protestar una decisió
política.  Estar disposat a un patiment físic terrible, posar en perill la salut personal i, fins i tot, la pròpia vida, és un acte que
requereix una determinació absoluta.  Molts diran que la causa no s’ho mereix.  Però la història dels Pobles, la dels Pobles
que han sobreviscut al llarg del temps fins a adquirir la condició de Nació, està forjada per herois.  Ciutadans que exposaren o
donaren la seva vida per defensar els drets col·lectius.  Jaume Bonet és un d’aquests herois.  Posa el futur del nostre Poble per
davant qualsevol interès personal.  I la seva vaga de fam no és un crit únicament als diputats del Partit Popular perquè aturin
les reformes legals contra la llengua catalana.  La vaga de fam de Jaume Bonet és, sobretot, un crit a tots els ciutadans de les
Illes, especialment als més conscients, perquè lluitem pacíficament amb totes les nostres forces per evitar que uns governants
renegats consumin el genocidi cultural que estan perpetrant. 

Ells són més que nosaltres, però no tenen cap Jaume Bonet.  Per això els guanyarem.  Gràcies, Jaume.
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